

# - FREE SHUTTLE BUS SERVICE -

## 穿梭巴士服务

Visiting Central Village will be easy and convenient with our Free Shuttle Bus Services from 3 strategic routes.

免费穿梭巴士服务途经三条主要路线, 令您前往尚泰奥特莱斯购物村变得更加轻松便捷。



### Suvarnabhumi Airport to Central Village/ 素万纳普国际机场至尚泰奥特莱斯购物村

<b>Departure from Suvarnabhumi Airport</b> 从素万纳普国际机场出发 (At Novotel Suvarnabhumi) (素万纳普诺富特酒店)	10:00	12:00	14:00	16:00	18:00	20:00
<b>Departure from Central Village</b> 从尚泰奥特莱斯购物村出发 (At Shuttle Bus Pick-Up Point, Metal Village) (冶金村穿梭巴士上车点)	11:00	13:00	15:00	17:00	19:00	22:00

### BTS Udom Suk to Central Village/ Udom Suk地铁站至尚泰奥特莱斯购物村

<b>Departure from BTS Udom Suk</b> 从Udom Suk地铁站出发 (At Exit 1, 3, 5) (1, 3, 5号出口)	10:00	12:30	15:00	18:00	20:30
<b>Departure from Central Village</b> 从尚泰奥特莱斯购物村出发 (At Shuttle Bus Pick-Up Point, Metal Village) (冶金村穿梭巴士上车点)	11:30	13:30	16:00	19:30	21:30

### Central World to Central Village/ 尚泰世界购物广场至尚泰奥特莱斯购物村

<b>Departure From Central World</b> 从尚泰世界购物广场出发 (At Exit D, 1st Floor) (1层D出口)	11:00	15:00	19:00
<b>Departure From Central Village</b> 从尚泰奥特莱斯购物村出发 (At Shuttle Bus Pick-Up Point, Metal Village) (冶金村穿梭巴士上车点)	13:00	17:00	21:00

#### Note :

- The above started times are subject to change due to traffic conditions.
- Routes and timings are subject to change without prior notice.

#### 注意 :

- 上述时间可能因交通状况而有所变动。
- 路线和时间如有更改, 恕不另行通知。

# - LOCATION AND DIRECTION -

## 地点及指引

Central Village is in a prime location just 10 minutes from Suvarnabhumi International Airport. Situated just off a major highway, it is approximately 45 minutes by car from downtown Bangkok.

尚泰奥特莱斯购物村地理位置优越, 距离素万那普国际机场仅10分钟车程。毗邻高速公路, 驾车前往曼谷市中心仅需约45分钟。

### Public Transportation/ 公共交通

- Udom Suk BTS Station:** Transfer to shuttle bus to Central Village.
- Udom Suk 地铁站:** 在此提供往来尚泰奥特莱斯购物村的免费穿梭巴士。
- Suvarnabhumi Airport Rail Link:** Transfer to shuttle bus to Central Village.
- 素万那普机场快线站:** 在此提供往来尚泰奥特莱斯购物村的免费穿梭巴士。
- Bus No. 558 from Suvarnabhumi heading toward Central Rama II.** Get off at Krirk University stop and walk about 450 meters to Central Village.
- 搭乘558路公交车自机场出发, 往Central Rama II方向, 于Krirk University站下车, 步行450米到达尚泰奥特莱斯购物村。**

### Private Vehicle/ 自驾

- From Bang Na-Trat Rd.,** take a left onto Highway No. 370 in the direction of Suvarnabhumi Airport. Keep left to access the frontage road, and make a U-turn under the bridge. Central Village will soon be on your left.
- 从Bang Na-Trat路出发, 往素万那普机场方向, 左转上370高速。靠左行驶进入衔接道路, 在桥下回转。尚泰奥特莱斯购物村就在您的左侧。**
- From Burapha Withi Expressway,** take the Suvarnabhumi Airport exit and bear left to access the frontage road. Make a U-turn under the bridge. Central Village will soon be on your left.
- 从Burapha Withi高速公路出发, 沿素万那普机场出口靠左行驶, 进入衔接道路。在桥下回转, 尚泰奥特莱斯购物村就在您的左侧。**
- From Motor Way (No. 7),** take the Suvarnabhumi Airport exit. Keep straight until you find the long-term parking exit. Take a left onto Suvarnabhumi 2 Rd. and keep straight until you find the traffic lights. At the intersection, turn left onto Suvarnabhumi 3 Rd. After about 9 km, you'll cross a bridge, then Central Village will soon be on your left.
- 从7号高速公路出发, 沿素万那普机场出口行驶。直行至长期停车场出口后, 左转进入Suvarnabhumi 2路, 直行至交通灯处。在十字路口左转, 进入Suvarnabhumi 3路。行驶约9公里后穿过大桥, 尚泰奥特莱斯购物村就在您的左侧。**
- From Lat Krabang Rd.,** turn left onto Suvarnabhumi 4 Rd. Keep straight for a while then turn left onto Suvarnabhumi 3 Rd. After about 9 km, you'll cross a bridge, then Central Village will soon be on your left.
- 从Lat Krabang路出发, 左转进入Suvarnabhumi 4路。直行一段路后左转进入Suvarnabhumi 3路。行驶约9公里后穿过大桥, 尚泰奥特莱斯购物村就在您的左侧。**

